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1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:03. 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Esityslistan hyväksyminen 

 Kokouksen esityslista hyväksyttiin. 

4. Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen 

Edellinen pöytäkirja hyväksyttiin, ja se on lähetetty yhdistyksen sähköpostilistalle, 

5. Talous 

 5.1. Talouskatsaus 

Talouskatsauksessa käytiin läpi tulevia menoja ja tuloja. Tulevia menoja ovat tuutoreiden 

kulukorvaukset, vuosijuhlien ennakkomaksu, ja alumnisitsien palohälytyksen johdosta 

suoritettava maksu. Tulevia tuloja saadaan ainakin järjestönauhojen myynnistä. 

Talouskatsaus päättyi luottamusta herättäviin sanoihin ”puskuria on.”  

 Lopuksi hyväksyttiin kaikki saapuneet kulukorvauspyynnöt  

5.2. Kansantaloustieteen opiskelijat ry:n yritystili Nordea Bank oyj:llä (ennen Merita) on 

lakkautettu heinäkuussa. 



Tällä vanhalla tilillä ei valitettavasti ollut rahaa. 

6. Tapahtumatoiminta 

 6.1. Menneet tapahtumat 

Kannun fuksiaiset ”meni ihan hyvin,” ja ”meillä oli yksi paremmista rasteista.” Kannun 

mukaan paikalla oli ”tosi paljon” KTTO:laisia 

Fuksisitsit menivät alkusäädöistä huolimatta lopuksi hyvin, vaikka jäimmekin pari euroa 

tappiolle. Fuksit näyttivät tykkäävän ja sedilläkin oli ihan hauskaa.  

HYY:n fuksiseikkailussa rastimme pääsi HYY:n Instagram-storyyn, eli tapahtuma meni 

hyvin. 

6.2. 

Limeksen approjen (4,10.) lippujenjako on huomenna Uuden ylioppilastalon edessä 

KTTO x T-Klubi sitsit siirrettiin keväälle. 

GSE-sitsit pidetään 31.10. ”Siinä pitää vielä miettiä menua, mutta hyvin se menee,” eli 

suunnittelu on hyvässä vaiheessa. Ilmoittautuminen alkaa 9.10. 

Kristian Ostanin saapui ajassa 18:18 

KTTO x Konstruktio -reiveistä pidetään kokous torstaina (5.10.) Keskustelimme taas 

mahdollisesta pääsymaksusta. Matti oli innokkaana ja vapaaehtoisena tulossa 

nakkeilemaan tapahtumaan. 

Prodekon järjestämille taloussitseille (8.11.) meillä on 15 henkilön kiintiö  

Kansisrisse on todennäköisesti 28.11. Olemme julkaisseet ennakkokyselyn risteilystä 

jäsenille. 

Meet the board -tapahtuma on tarkoitus järjestään ennen vaalikokousta. 

Vaalikokous ja pikkujoulut on tarkoitus järjestää Alina-salissa 8.12. Näitä tapahtumia 

tullaan suunnittelemaan myöhemmin. 

Jalluaatosta (16.12.) ei puhuttu sen enempää, kuin että menu pitää tänä vuonna 

suunnitella ajoissa.   

7. Viestintä 



Viestinnästä ei tässä kokouksessa tullut esille muuta kuin pientä keskustelua 

hallituspestiesittelyista. Elli pystyi siten käyttämään kokousajan hyödyksi parantaen 

roimasti GSE-sitsien haalarimerkin ulkonäköä. 

8. Yrityssuhdeasiat 

Carreer Starter 10.10. Tapahtumaa viilataan vielä hieman, m.m. tehdään viimeiset 

ruokavalinnat (todennäköisesti sushi!!) Kysyttäessä miksi ruokia ei vielä ole valittu Ivan 

kuittasi viileästi ”Ei niitten ruokien vielä tarvii olla valmiit, ne syödään vasta ensi viikolla.” 

Yrityssuhdevastaava ei myöskään ainakaan itse ole tehnyt budjettia tapahtumalle.  

Ensi kuussa on tulossa ekskursiot KKV:lle ja Finnfundiin.  

9. Opintoasiat 

Opintokahvit pidettiin kokouspäivän aamulla. Tapahtumaan ei valitettavasti ollut 

yksikään fuksi uskaltautunut paikalle, mutta henkilökuntaa ja vanhempia opiskelijoita oli 

hyvin paikalla. Keskustelut olivat niin mukavat että mentiin jopa yliajalle! Tila asioista 

puhuttiin paljon. Henkilökunta oli myös painottanut Norppa-kurssipalautteiden 

tärkeyttä. 

Matti on luultavasti valittu kandiohjelman johtoryhmään. Ainakin hän sai kalenteriinsa 

kutsun kokoukseen. 

Hallitukselle oli tullut palautetta, siitä että tutkimuslinjaa mustamaalataan Jodelissa. 

Keskustelimme tästä, mutta totesimme ettemme pysty vaikuttamaan siihen mitä 

yksityishenkilöt kirjoittavat nimettömänä. Tässä vaiheessa Matti ilmaisi huolensa, siitä 

että jyväskyläläiset tulevat viemään meidän tutkimuslinja-paikat.  

Pöytäkirjaan lisättiin vielä, että tutkimuslinja-infoja kyllä pidetään vuosittain, ja m.m. 

GSE:n nettisivuilta löytyy tietoa. 

10. Urheilu 

FC KTTO otti Valtsikan futisturnauksessa pronssia. Taloudenhoitaja ei ollut tulokseen 

tyytyväinen ja ihmetteli mistä me maksamme joukkueelle rahaa, jos tuloksen ovat näin 

huonoja. Turnauksessa oli mukana paljon fukseja, ja hyviäkin fukseja. 

Tulossa on jalkapallosarjan lisäksi futsal-, ja salibandysarjat. 

Jo miltei urbaaniksi legendaksi kohonnutta sulkapallotapahtumaa ollaan 

urheiluvastaavan mukaan suunnittelemassa!! 



11. Vuosijuhlat ja sillis 

Vuosijuhlista ei varapuheenjohtajan mukaan ole ”hirveesti päivitettävää.” Tämän 

hetkisen ilmoittautumistilanteen mukaan paikalle ei ole tulossa professoreita. Fukseista 

8 kappaletta ovat ilmoittautuneet. Aalto Economicsilla on opintomatka samaan aikaan. 

Keskustelimme juhlien ohjelmasta. Aiemmin kokouspäivänä oli tapaaminen 

juhlapuhujan kanssa. 

Ainejärjestönauhat ovat saapuneet postiin! 

Sillistä varten sauna on varattu, ja 5 kiloa hummusta saatu sponssina. Vielä pitää päättää 

tarjoammeko vegaanisia nakkeja vai pyöryköitä. Ivan ilmaisi toiveensa että 

seksilelubingossa (copyright-syistä käytämme tätä kömpelöä termiä) olisi mieluiten 

palkintoina vain käyttämättömiä dildoja. Nimestä huolimatta tapahtumassa ei tarjoilla 

silliä. 

Töölön korjaamo on tehnyt meille alustavan varauksen ensi vuoden vuosijuhlille (65v!!). 

Keskustelimme hieman mahdollisista juhlapuhujista ensi vuodelle. 

12. Kapitaali 

Katsauksessa tuli ilmi, ettei ole uutta raportoitavaa. ”Töitä riittää, mutta eiköhän saada 

tehtyä.” Seuraava lehti saapuu todennäköisemmin ennen vuosijuhlia, kuin niiden jälkeen. 

13. Muut vastuualuekuulumiset 

Tila-asioista keskusteltiin. Arkku on tarkoitus käydä siivoamassa. Se on suhteellisen siisti 

poislukien vanha homeinen kahvinkeitin. Siellä on myös uusi keitin, mutta vanhaa ei saa 

taloudenhoitajan mukaan heittää pois. 

Yliopistoarkkitehti kävi katsomassa Economicumin tiloja. Tarkoituksena on kehittää 

uusia, ja parannella vanhoja, opiskelutiloja. 

14. MMETA 

 Viime kokouksen pöytäkirja sai positiivista palautetta. 

 Keskustelimme leikkaustenvastaisiin protesteihin osallistumistesta. 

15. Kokouksen päättäminen 

 Kokous päätettiin ajassa 19:54. 
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